

主日学家庭反馈单

所罗门王

第3课

来自神的祝福

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。



所学内容：

今天，您的孩子学习到智慧和祝福都来自神。您的孩子也学习到要珍惜和感恩自己已经拥有的许多祝福。（所用经文：列王纪上 10:1-10, 13, 23）

牢记神的话语：



耶和华所赐的福，使人富足，并不加上忧虑。-箴言 10:22

本周里跟孩子多练几次这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文，也会帮助他巩固课堂里所学的内容。



建议的亲子活动：

让您的孩子在家中所有他/她认为是来自神的祝福之物上贴一个贴纸。（如果没有贴纸，可以在纸上画一些星星并剪下来，让孩子把星星贴在他/她看到的祝福之物上。）

让孩子自己决定哪些是祝福。例如：玩具、电视、宠物、床、泰迪熊、弟弟或妹妹、麦片盒，及任何他/她认为是祝福的东西。

这个活动的目的是帮助孩子明白：一切美好的事物都是来自神的祝福。



每天的祷告：

亲爱的主，感谢你赐给我所有美好的祝福。主啊，请赐给我智慧，使我能更认识你，并明白圣经。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today your child learned that wisdom and blessings come from the Lord. Your child also learned to appreciate the many blessings he or she already has. (Scripture used: 1 Kings 10:1-10, 13, 23)

Words to Remember:



"The blessing of the Lord brings wealth, without painful toil for it." Proverbs 10:22 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Have your child place a sticker on all the things in the house that are a blessing from the Lord. (If you don't have stickers, you can make stars on a piece of paper and cut them out. The child can tape a star to all the blessings he or she sees in the house.) Let your child determine the things that are a blessing to him or her. Toys, television, pet, bed, teddy bear, baby sister, cereal box, or anything is fine. The objective is to help your child understand that all good things are blessings from God.



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for all of Your wonderful blessings. Lord, please give me wisdom to know You better, and to understand the Bible. Amen.